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دشمن برای جذب جوانان برنامههای کوتاه مدت و بلندمدت دارد

حجت الاسلام مصطفی باقری بنابی در خطبههای نماز عبادی سیاسی جمعه شهرستان بناب با تشریح آیه 91 سوره

مائده اظهار داشت: مواظب باشید شیطان در صفهای شما رخنه نکند، چرا که او میخواهد بین مسلمانان تخم نفاق و

عداوت بپاشد تا از این طریق جوامع اسلامی را از هم پاشیده و متلاشی کند و دشمنیها را در بین مسلمانان افزایش

دهد.

حجت الاسلام مصطفی باقری بنابی در خطبههای نماز عبادی سیاسی جمعه شهرستان بناب با تشریح آیه 91 سوره مائده اظهار
داشت: مواظب باشید شیطان در صفهای شما رخنه نکند، چرا که او میخواهد بین مسلمانان تخم نفاق و عداوت بپاشد تا از

این طریق جوامع اسلامی را از هم پاشیده و متلاشی کند و دشمنیها را در بین مسلمانان افزایش دهد.
وی با بیان اینکه ایجاد تفرقه، اختلاف و دشمنسازی از حربههای شیطان است؛ افزود: تریبون دارها و اهل قلم باید بیشتر

مواظب و مراقب باشند تا از افتادن در دام شیطان به دور باشند.
خطیب جمعه شهرستان بناب گفت: تمام درگیریهای موجود در بلاد اسلامی ساخته و پرداخته شیطان است و مع الأسف در
بلاد اسلامی نقشهها و توطئههای دشمن پیاده شده و دشمن کامیاب شده است و مسلمانان در اثر غفلت، نادانی و جهل و هوا

پرستی در تور شیطان گرفتار شدهاند.
باقریبنابی با تأکید بر اینکه آتش تفرقه و برادرکشی از نقشههای شیطانی است؛ اظهار کرد: استکبار مسلمانان را به بهانههای

واهی به جان هم انداخته تا شیطان به اهداف خود دست یابد.
وی با اشاره به اوضاع و احوال حاکم بر کشور عراق خاطرنشان کرد: دستهای شوم و مرموزی شبانه روز تلاش میکنند تا

حکومت قانونی را در عراق ساقط کرده و نگذارند تشیع در عراق جان بگیرد.
امام جمعه بناب با بیان اینکه دشمن برای جذب جوانان انواع برنامههای کوتاه مدت و بلند مدت دارد؛ گفت: تلفنهای همراه

یکی از راههای رسیدن دشمن به اهداف خود است که متأسفانه وارد تمام منازل شده و نباید از آن به سادگی گذشت.
رئیس شورای فرهنگ عمومی شهرستا بناب در ادامه خطبهها 23 مرداد ماه سالروز پیروزی حزب الله لبنان بر ارتش رژیم غاصب

صهیونیستی در جنگ 33 روزه را گرامی
داشت و گفت: این پیروزی در واقع یک معجزه الهی بود و حزب الله توانست ارتش تا به دندان مسلح اسرائیل را ساقط کند.

باقریبنابی همچنین با گرامی داشت 26 مرداد ماه سالروز آغاز بازگشت اولین گروه از آزادگان عزیز به میهن اسلامی گفت: باید
قدردان این نعمتهای الهی باشیم.

امام جمعه بناب در خاتمه با تبریک فرا رسیدن سالروز ولادت امام هشتم امام رضا(ع) اظهار امیدواری کرد خداوند همه ما را از
پیروان راستین آن امام همام قرار دهد.
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